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Vragen van het lid Kröger (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken en Klimaat over het bericht «Grutte fragen by 
Waadferiening: wat betsjut ferkeap NAM foar gaswinning?» (ingezonden 
15 september 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Grutte fragen by Waadferiening: wat betsjut 
ferkeap NAM foar gaswinning?»?1 

Vraag 2
Deelt u de observatie dat de organisatie die de oorspronkelijke vergunnings-
aanvragen voor gaswinning onder de Waddenzee heeft aangevraagd in feite 
een andere is dan de organisatie die deze mijnbouw in de toekomst uitvoert? 

Vraag 3
Welke consequenties heeft dit voor zowel de uitvoering als de handhaving 
van bestaande vergunningen voor gaswinning onder de Waddenzee vanuit 
de dorpen Blija, Moddergat, Lauwersoog en Vierhuizen door de Nederlandse 
Aardolie Maatschappij (NAM)? 

Vraag 4
Deelt u de zorg dat er, indien er voor gaswinning bij Ternaard toch een 
vergunning wordt afgegeven, in feite niets bekend is over het nieuwe bedrijf 
dat deze gaswinning uitvoert en we dus op dit moment niet weten welk 
bedrijf aan mijnbouw zal doen in dit uitermate kwetsbare gebied? 

Vraag 5
Deelt u de conclusie dat, indien een ander bedrijf dan de NAM deze winning 
bij Ternaard van plan is uit te voeren, de vergunningsaanvraag in feite 
opnieuw moet worden ingediend, aangezien bijvoorbeeld ook de financiële 
mogelijkheden van het winningsbedrijf worden meegenomen in de beslissing 
over de vergunning?

1 Omrop Fryslân, 8 september 2022 (https://www.omropfryslan.nl/fy/nijs/1167856/grutte-fragen-
by-waadferiening-wat-betsjut-ferkeap-nam-foar-gaswinning)
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